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Välitetty viesti alkaa: 

Lähettäjä: Veli-Matti Mettinen <> 
Päiväys: 26. elokuuta 2020 klo 19.11.40 UTC+3 
Vastaanottaja: Joakim Holmström <joakim.holmstrom@loviisa.fi> 
Aihe: Fwd:  ELINKEINO- JA INFRASTRUKTUURILAUTAKUNNAN  
KOKOUS 26.03.2020 

---------- Forwarded message --------- 
Lähettäjä: <                > <> 
Date: ke 26. elok. 2020 klo 19.09 
Subject: Fwd: ELINKEINO- JA INFRASTRUKTUURILAUTAKUNNAN 
KOKOUS 26.03.2020 
To: Veli-Matti Mettinen <> 

---------- Forwarded message --------- 
Lähettäjä: <               > <> 
Date: ma 6. huhtik. 2020 klo 11.18 
Subject: ELINKEINO- JA INFRASTRUKTUURILAUTAKUNNAN KOKOUS 
26.03.2020 
To: Joakim Holmström <joakim.holmstrom@loviisa.fi> 
Esitys Valkon VPK:n tarvitseman maa-alan lahjoittamiseksi Valkon VPK:lle 



On erinomaisen hienoa, että Loviisan kaupunki on lähtenyt vuonna 1924 
perustetun Valkon VPK:n aloitteesta muuttamaan asemakaavaa siten, että Valkon 
VPK Ry:lle syntyy mahdollisuus hankkia tarvittava maa-ala itselleen ja siten 
mahdollistaa Valkon vapaapalokunnan tilatarpeiden kehittämisen ja toiminnan 
jatkumisen, aktiivista nuorisotoimintaakaan unohtamatta. Siitä suuri kiitos 
lautakunnalle, viranhaltijoille ja kaikille hankkeessa mukana olleille. 

Tähän hankkeeseen suoraan liittyen kerron tietooni tulleen, että Lovisa FBK 
hankki joskus 70-luvun loppupuolella Aludden nimisen alueen FBK:n 
virkistyskättöön. Tuolloin Loviisan kaupunki järjesti asiat niin, että FBK sai 
Aluddenin oston kustannukset täysimääräisinä takaisin. Sittemmin, kuten varmasti 
tiedättekin, Lovisa FBK on myynyt Aluddenin. 

VPK:n tärkeän toiminnan tukemiseksi ja mahdollistamiseksi sekä vielä FBK:n 
ennakkotapaus huomoiden katsoisin kohtuulliseksi, että Loviisan kaupunki nyt 
vähintäänkin yhdenvertaisuuden nimissä lahjoittaisi kyseessäolevan maaalan 
Valkon>. 

Esitän, että Loviisan kaupunki lahjoittaisi kyseisen maa-alueen Valkon VPK:lle. 

Kiittäen:   <                     > 

Ei viruksia. www.avast.com


